
 

 

 
 

VERZOEK STELLEN VAN VRAGEN VOOR VRAGENUUR  
 
Van:   raadslid A. Oude Vrielink 
Ontvangen: 15 november 2020 

 

 

Onderwerp: : GGA Stikstof  

 
 

 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
De raad van de gemeente Tubbergen, in vergadering bijeen d.d. 17 november 2020, 
 
Vragen gericht aan: het college van B&W 
 
 

 
Op woensdag 28 oktober hebben Provinciale Staten van Overijssel de uitgangspunten (inhoud en 
proces) voor de Gebiedsgerichte Aanpak Stikstof (GGA Stikstof) en het bijbehorende 
investeringsvoorstel vastgesteld.  
 
Het voorstel aan Provinciale Staten vermeldt over het vervolg: “Op korte termijn zullen we in alle 
gebieden starten met de gebiedstafels en de eerste, inventariserende fase van de GGA. Tijdens deze 
inventariserende fase brengen we de opgaven in het gebied in beeld en bedenken we met de 
gebiedspartners hoe we de inwoners en bedrijven bij de GGA kunnen betrekken. Ook bieden we met 
de gebiedstafels een platform om – zodra extern salderen ook met veehouderijen mogelijk is – vraag 
en aanbod van stikstofruimte te verbinden, binnen de kaders van onze beleidsregels.” 
 
De fractie CDA heeft hierover de volgende vragen aan het college: 
 
-  Wie zijn voornoemde gebiedspartners? 
-  Worden raadsleden ook betrokken bij de gebiedstafels? 
- Zo nee, op welke manier wordt de raad betrokken en geïnformeerd? 
- Hoe ziet de besluitvorming omtrent de gebiedsagenda en het uitvoeringsprogramma er uit en 

welke rol heeft de gemeenteraad hierin? 
 
 

Ondertekening en naam:  
Namens de fractie CDA, 
 
 
 
 
A.H.L. Oude Vrielink 
 

Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: Het lid van de raad dat tijdens het 

vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 24 uur voor aanvang van 
de vergadering bij de voorzitter. 


